
str. 1 

 

PROTOKÓŁ nr IV/2019 

z sesji Rady Gminy Czernice Borowe, która odbyła się 11 lutego 2019 r. 

w sali widowiskowej OSP w Czernicach Borowych. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 10:00, zakończono o godzinie 14:00. 

Na stan 15 radnych – obecnych było 14 według załączonej listy obecności. 

W obradach udział wzięli: Wójt Gminy – Wojciech Brzeziński, Sekretarz Gminy – Bogumiła 

Cienkus, Skarbnik Gminy – Grażyna Pszczółkowska, Przewodniczący Rady Powiatu Paweł 

Szczepkowski, Radny Powiatowy Rafał Gotowiec. 

 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jacek Bartołd otworzył IV sesję Rady Gminy Czernice 

Borowe i powitał zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wymagane 

kworum, na 15 radnych obecnych jest 14 i wszelkie podejmowane uchwały będą prawomocne. 

Potwierdzono również obecność używając terminali do głosowania. 

Przewodniczący Rady powitał Sołtysów nowo wybranych oraz ustępujących, następnie razem 

z Wójtem Gminy wręczyli podziękowania za pracę ustępującym sołtysom obecnym na 

posiedzeniu: Pani Elżbiecie Redwanowskiej, Panu Jerzemu Kordek, Panu Marianowi 

Balcerzak oraz Panu Janowi Grabowskiemu. Następnie Przewodniczący Rady oraz Wójt 

Gminy wręczyli nominacje nowo wybranym sołtysom. 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie będzie przyjmowany porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej III sesji Rady Gminy. 

4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

4.1. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2019 – 2036, 

4.2. zmiany uchwały Nr 43/III/2018 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 11 lutego 2019 

r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2019 rok 

4.3. zmiany uchwały w sprawie współdziałania i współfinansowania przy realizacji 

projektu pod nazwą „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla 

aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji  

i geoinformacji”, 
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4.4. zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wyznaczenia inkasentów, określenia wynagrodzenia za inkaso oraz terminów 

płatności dla inkasentów, 

4.5. zarządzenia poboru podatku rolnego, od nieruchomości i leśnego – od osób 

fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso, 

4.6. ustalenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w 

sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania, 

4.7. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty, 

4.8. ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik  

o określonej pojemności, 

4.9. szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

4.10. przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czernice Borowe w 2019 r. 

5. Przyjęcie apelu Rady Gminy Czernice Borowe do centralnych organów administracji 

publicznej w sprawie podjęcia niezwłocznych działań na rynku gospodarowania 

odpadami. 

6. Interpelacje radnych złożone na piśmie. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10.  Zakończenie obrad sesji. 

 

Rada nie wniosła uwag do porządku. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie porządku obrad: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 14 głosami za. 
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Ad. pkt. 3 

Przewodniczący poinformował, że w tym punkcie przewidziane jest przyjęcie protokołu  

z poprzedniej III sesji Rady Gminy. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami za. 

Ad. pkt. 4.1 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czernice Borowe na lata 2019 – 2036. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach stałych. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 1 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła UCHWAŁĘ Nr 51/IV/2019 RADY GMINY 

CZERNICE BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czernice Borowe na lata 2019 – 2036. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.2 

Przewodniczący Rady przedstawił kolejny punkt obrad przyjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr 43/III/2018 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady – przewodniczący poinformował, że uchwała była dokładnie omawiana 

podczas posiedzeń komisji. 

Dyskusji nie było. 
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Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 1 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła UCHWAŁĘ Nr 52/IV/2019 RADY GMINY 

CZERNICE BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 43/III/2018 

Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej na 2019 rok. 

 

Ad. pkt. 4.3 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad – podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie współdziałania i współfinansowania przy realizacji projektu pod nazwą 

„Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa 

informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji”. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że realizacja, że na projekt, którego dotyczy uchwała 

środki planowane były już w roku poprzednim, ale w związku ze zmianami będą przekazane 

dopiero w tym roku. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 53/IV/2019 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie współdziałania  

i współfinansowania przy realizacji projektu pod nazwą „Regionalne partnerstwo samorządów 

Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji  

i geoinformacji”. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.4 

Przewodniczący poinformował, że kolejny punkt obrad będzie dotyczył podjęcia uchwały  

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wyznaczenia inkasentów, określenia wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla 

inkasentów. 
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Przewodniczący Rady – poinformował, że uchwała jest wynikiem zmian, które nastąpiły przy 

wyborach sołtysów. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie UCHWAŁĘ Nr 54/IV/2019 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, wyznaczenia inkasentów, określenia wynagrodzenia za inkaso oraz 

terminów płatności dla inkasentów. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.5 

Przewodniczący poinformował, że kolejnym punktem porządku obrad będzie podjęcie uchwały 

w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, od nieruchomości i leśnego – od osób 

fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że uchwała również jest podejmowana w związku  

z wyborami sołtysów. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 55/IV/2019 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, od 

nieruchomości i leśnego – od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 

wynagrodzenia za inkaso. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt. 4.6 

Przewodniczący Rady Poinformował, że w tym punkcie przewidziane jest podjęcie uchwały  

w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w 

sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 56/IV/2019 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej 

spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.7 

Przewodniczący Rady Poinformował, że w tym punkcie przewidziane jest podjęcie uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że uchwała była omawiana na posiedzeniach komisji. 

Dodał, że gospodarka komunalna powinna się bilansować opłata za śmieci powinna pokryć 

wszelkie koszty z nią związane. Z wyliczeń wyszło, że stawka powinna wymościć 18 zł przy 

segregowanych i 36 przy niesegregowany. W wyniku dyskusji Radni obniżyli stawkę do 16 zł 

przy odpadach segregowanych. Przewodniczący dodał, że przy tej stawce będzie niedobór 

pieniędzy na pokrycie kosztów gospodarki komunalnej. Pan Wójt będzie rozmawiał z firmą 

odbierającą śmieci aby poszukać oszczędności i wynegocjować niższe kwoty. 

Wójt Gminy – przybliżył sytuację związaną ze gospodarką komunalną i podwyżkami. 

Podkreślił, że do końca trwały negocjacje związane ze stawkami za śmieci z firmą, która do tej 

pory odbierała śmieci. Do tej pory na przestrzeni 2 lat nie było podwyżek. Inne gminy już 

windowały ceny. Na koniec roku ogłoszono przetarg – wpłynęła jedna oferta. Cena wzrosła z 

dotychczasowych 24 tys. zł miesięcznie do 68 tys. zł. Przetarg został unieważniony. Zwrócono 

się do okolicznych firm z propozycją rozmów. Żadna z firm oprócz Błysku nie chciała podjąć 

działalności na terenie naszej gminy. Ze względu na sytuację firmy oczekują kontraktu nie 

dłuższego niż na rok. Ogłoszono kolejny przetarg z umową na 1 rok. Ponownie wpłynęła 

kolejna oferta na poziomie 52 tys. zł miesięcznie. Wójt dodał, że w ościennych gminach stawki 

były już podnoszone w roku ubiegłym i będą rosły nadal. Umowa na wywóz śmieci jeszcze nie 

została podpisana, trwają negocjacje. Aby móc podpisać tą umowę musi to być zabezpieczone 

w budżecie. Podejmując stawkę 16 zł z budżetu będzie trzeba dokładać ok. 60 tys. zł. Wójt 
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zapowiedział, że musimy zmniejszyć ilość oddawanych śmieci co pozwoli na obniżenie 

kosztów. 

Przewodniczący Rady – dodał, że bardzo ważne jest zmniejszenie strumienia śmieci ponieważ 

to rzutuje na wartość kontraktu. 

Radny Mariusz Kobyliński – zwrócił uwagę, że o problemie śmieciowym było wiadomo w 

grudniu i że zrobiono wszystko aby powstałej sytuacji zapobiec. Radny zauważył, że firma 

„Byłsk” chce ok. 60 tys. a my jedyne co możemy zrobić to podzielić to na mieszkańców. Radny 

stwierdził, że o fakcie podwyżek Radni zostali poinformowani w piątek (08.02.2019 r.) na 

komisji, zadał pytanie dlaczego zostali tak późno poinformowani? Dodał, że gdyby wiedzieli o 

tym wcześniej mogli by poszukać jakiegoś rozwiązania. Ponadto Radny zapytał co będzie w 

sytuacji gdy firma „Błysk zarząda jeszcze więcej pieniędzy? 

Przewodniczący Rady – sprostował wypowiedź informując iż materiały, które zawierały 

informacje na temat podwyżek Radni otrzymali w poniedziałek (04.02.2019 r.), a komisja 

odbywała się w piątek więc każdy miał czas na analizę problemu. 

Wójt Gminy – odniósł się do wypowiedzi Radnego Mariusz Kobylińskiego. Poinformował, że 

drugi przetarg został rozstrzygnięty dopiero w połowie stycznia i do chwili obecnej trwały 

negocjacje. Z końcem stycznia dopiero można było wyliczyć stawki w oparciu o złożoną ofertę. 

Podczas spotkań wyborczych spotkań sołeckich mieszkańcy byli informowani na temat 

problemu śmieciowego i możliwości podwyżek. Wcześniej nie dało się tego wyliczyć i 

przedstawić. Można nie podjąć tego kontraktu i utonąć w śmieciach. Gdyby ceny wzrosły zbyt 

wysoko tak jak sugerował Pan Radny wtedy rezygnujemy z usług i zostajemy ze śmieciami. 

Sołtys Tadeusz Bartołd – wyraził zaniepokojenie sytuacją dotyczącą śmieci. Stwierdził, że 

ciężko będzie stwierdzić, czy zmniejszyliśmy strumień śmieci o kilka ton. Ponadto dodał, że 

nigdy nie udaje się zebrać 100% kwoty za śmieci od mieszkańców. Ustawa nie daje możliwości 

dokładania do śmieci musi się to bilansować. Dodał, że nie ma na to rozwiązania, ale jest bardzo 

niepokojące i występuje obawa, że za chwilę stawki wzrosną jeszcze bardziej. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że tonaż strumienia śmieci będzie sprawdzany. Będą 

rozmowy i będziemy ważyć samochody wyjeżdżające z gminy. Radni sugerują aby szukać 

oszczędności, na obsłudze, inkaso, kosztach funkcjonowania PSZOK. Umowa będzie zawarta 

na 1 rok i przez ten okres czasu stawka się nie zmieni. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 11 

przeciw    - 3 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła UCHWAŁĘ Nr 57/IV/2019 RADY GMINY 

CZERNICE BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 
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za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.8 

Przewodniczący Rady Poinformował, że w tym punkcie przewidziane jest podjęcie uchwały  

w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik  

o określonej pojemności. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 12 

przeciw    - 2 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła UCHWAŁĘ Nr 58/IV/2019 RADY GMINY 

CZERNICE BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik o określonej pojemności. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.9 

Przewodniczący Rady Poinformował, że w tym punkcie przewidziane jest podjęcie uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady – odczytał pozytywną opinię sanitarną dotyczącą projektu uchwały. 

Radny Włodzimierz Kobyliński opuścił obrady sesji i wylogował się z terminala. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 12 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 1 

Na sali obrad obecnych 13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła UCHWAŁĘ Nr 59/IV/2019 RADY GMINY 

CZERNICE BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt. 4.10 

Przewodniczący Rady Poinformował, że kolejny punkt obrad to podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czernice Borowe w 2019 r. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 60/IV/2019 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czernice Borowe w 

2019 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 5 

Przewodniczący poinformował, że tym punkcie omawiane będzie przyjęcie apelu Rady Gminy 

Czernice Borowe do centralnych organów administracji publicznej w sprawie podjęcia 

niezwłocznych działań na rynku gospodarowania odpadami. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść apelu 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła APEL Nr 1/IV/2019 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 11 lutego 2019 r. w sprawie podjęcia niezwłocznych działań na rynku 

gospodarowania odpadami. Apel stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 6 dotyczy interpelacji złożonych na piśmie. 

Przed sesją wpłynęła interpelacja Pana Ryszarda Bońkowskiego. Przewodniczący Rady 

odczytał treść interpelacji. Interpelacja stanowi załącznik do protokołu. 



str. 10 

 

Radny Bońkowski Ryszard – zaproponował zgłoszenie Wójta do konkursu Wójta Roku. 

Przewodniczący Rady – sprawa jest do przedyskutowania. 

 

Ad. pkt. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 7 dotyczy odpowiedzi na interpelacje 

złożonych na piśmie – takowych nie było. 

 

Ad. pkt. 8 

Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. Radni i Sołtysi otrzymali  

to sprawozdanie z materiałami sesyjnymi. Wójt Gminy przedstawił zebranym uzupełnienie do 

sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy – uzupełnił sprawozdanie o kilka kwestii. Okres stycznia to czas spotkań, rozmów 

uzgodnień dotyczących inwestycji. Wójt omówił kwestię szerokopasmowego internetu, który 

będzie dostępny dla mieszkańców naszej gminy. Poinformował, że nie uwzględniono 

wszystkich miejscowości gminy w planie, ale będzie to negocjowane. Kolejny temat to 

spotkania w Starostwie dotyczące inwestycji na terenie gminy z udziałem środków starostwa. 

Jest akceptacja kontynuowania budowy chodników na ulicy Wyspiańskiego w Czernicach 

Borowych i w Nowym Pałowie. Ponadto rozmawiano na temat wspólnego działania 

dotyczącego budowy strzelnicy w latach 2020 – 2021. Ponieważ gmina Czernice Borowe 

dysponuje kilkoma miejscami, gdzie można by utworzyć taką strzelnicę, trzeba ten temat 

rozważyć. Ponadto rozmawiano na temat zainicjowania spotkań związanych z gazyfikacją. 

Następny temat to droga nr 544 wojewódzka. Procedura realizacji tego zadania się przedłuża, 

ale pieniądze na tą inwestycję są zabezpieczone w budżecie. 

Dyskusji nie było. 

Ad. pkt. 9 

Wolne wnioski zapytania. 

Podczas wolnych wniosków głos zabrała przedstawicielka Stowarzyszenia: „Pies i spółka” Pani 

Danuta Roman Przedstawiła informacje i prezentację na temat psów i sposobów 

przeciwdziałania bezdomności zwierząt. Zaproponowała dopłaty 30% do sterylizacji suczek 

wiejskich na terenie gminy Czernice Borowe. 

Przewodniczący Rady poinformował, że jeżeli uda się wygenerować środki na 

zaproponowane działanie gmina podejmie taką współpracę. 

Wójt Gminy – temat sterylizacji pojawiał się od kilku lat. Temat był wywoływany na 

komisjach. Rozmawiano o wypracowaniu rozwiązania, które pozwoli przeciwdziałać 

bezdomności psów na terenie gminy. Gmina własnymi siłami podejmuje działania – wyłapuje 

psy i szuka ludzi, które je przyjmą. Gmina nie ma środków aby całkowicie samodzielnie 
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rozwiązać problem. W perspektywie tego roku będziemy szukali rozwiązania tego problemu  

i współpracy w tym zakresie.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Gminy będzie się skłaniała w kierunku 

współpracy.  

Radny Adam Sadkowski – podjął temat dróg gminnych, które są nie używane, zaorane,  

a widnieją na mapach z prośbą o likwidację wszystkich niepotrzebnych dróg. 

Radny Bońkowski Ryszard – pytanie do radnego Powiatowego w temacie rzeki Węgierki 

 i czy jest prawdą, że powiat jest zadłużony na 30 milionów złotych. 

Radny Powiatowy Rafał Gotowiec – poinformował, że uregulowanie rzeki Węgierki leżało 

kiedyś w kompetencji Wojewody, teraz są to Wody Polskie – nie wiadomo czy jakieś kroki 

zostały podjęte. Jeżeli chodzi o dług, który został opisany w gazetach – zadłużenie jest na 30 

mln ale na kontach również znajdują się jakieś pieniądze. 

Radny Kobyliński Mariusz – podziękował kolegom i koleżankom Radnym za wsparcie 

inicjatywy dofinansowania sztandaru dla OSP Węgra. Ponadto poinformował, że złożył 

rezygnację z mandatu Radnego ze względu na kolidowanie ze służbą w Wojskach Obrony 

Terytorialnej. Prosił o uszanowanie decyzji. Podziękował za współpracę Radnym i 

Pracownikom Gminy. 

Przewodniczący Rady – odczytał pismo w sprawie finansowania sztandaru dla OSP w 

Węgrze. 

Sołtys Grzegorz Urbański – zawnioskował o zakupienie nowych tabliczek i pieczątek dla 

sołtysów. 

Sołtys Marzena Smoleńska – zaprosiła Radnych na przejazd po drogach w miejscowości 

Pierzchały i ich ocenę. Ponadto zapytała czy Radni wiedzą jakie są dochody dla Gminy z dwóch 

przedsiębiorstw działających na terenie miejscowości. 

Radny Bońkowski Ryszard – poinformował, że nie zna dochodów jakie ma gmina z 

działalności tych przedsiębiorstw. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że opłata eksploatacyjna wynosi 80 tys. złotych. 

Wójt Gminy – poinformował, że przedsiębiorcy płacą różne podatki jest to kwota 80 tys. 

złotych od wydobycia złóż, ponadto opłata transportowa i podatek gruntowy. Nie są to duże 

kwoty ale większe niż podatek rolny. 

 

Ad. pkt. 10 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął IV sesję Rady Gminy 

Czernice Borowe. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował 

Kamil Grabowski 


